
Zápis 

ze schůze výboru pobočky ČIS při Národním archivu, 

konané dne 26. listopadu 2013 

 

Přítomni: Lenka Matušíková, Jan Krlín, Lucie Křížová, Marie Šatochinová, Roman Straka, Ivo 

Navrátil 

Omluveni: Laďka Plucarová, Pavla Jirková, Miroslav Kunt 

1.  Financování letošní exkurze – po konzultaci s JUDr. Františkem Pazderou doporučuje vý-

bor valné hromadě odepsat 15 000 Kč u firmy Doprava Lebeda pro zřejmou nedobytnost 

naší pohledávky.  

2.  Volební výroční konference se uskuteční ve čtvrtek 20. února 2014. Pro sestavení kandi-

dátky vyzveme členstvo, aby do 17. ledna 2014 navrhovalo vhodné kandidáty do výboru a 

revizní komise pobočky – zajistí I. Navrátil. Stávající členové výboru jsou ochotni kandi-

dovat i v dalším období. Dr. Matušíková dohodne vhodnou přednášku – předběžně schvá-

leno představení Vojenského historického archivu. Vlastní konference bude mít tradiční 

průběh – zpráva o činnosti, plán práce, zpráva o hospodaření, revizní zpráva, diskuse. Do 

lednové schůze výboru připraví R. Straka a I. Navrátil návrh možností občerstvení účastní-

ků. J. Krlín zajistí rezervaci malého sálu a funkční dataprojektor.  

3.  Redakčních prací na konferenčním sborníku se ujali J. Kahuda a J. Smitka, výroba zadána 

Nové tiskárně Pelhřimov, Ministerstvo vnitra přispělo částkou 50 000 Kč, jež by měla po-

krýt náklady.  

4.  Na účtu pobočky je k 31. 10. 2013 uloženo 284 138,75 Kč. Byla zřízena šeková knížka. 

5.  Podána informace o průběhu 6. semináře na téma Problematika archivního uložení a zpří-

stupnění filmových záznamů 22. října 2013 v kině Světozor, připraveného ve spolupráci 

s Národním filmovým archivem. Evidováno více než 200 účastníků, pro všechny bylo fir-

mou CESNET připraveno kvalitní občerstvení. Vysloven příslib dalších seminářů na půdě 

NFA. 

6.  Příští schůze výboru pobočky bude 21. ledna 2014. 

 

Zapsal: I. Navrátil 


